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Barbora

o asi jako napřed jsem se setkala s tim 
že očkování nemusí vždycky 
dopadnout dobře. To by mě bejvalo do 
tý doby nenapadlo protože jsem o tom 
nikdy neslyšela že by třeba někdo po 
očkování moh bejt na vozejku. Potkala 
jsem třeba rodiče jejichž dítě po 
očkování umřelo. 

 Ale to je, tam je spousta přídatnejch 
látek který způsobujou spoustu 
problémů. Třeba já jsem zjistila že 
neurologové některý svoje děti třeba 
neočkujou nebo jim dávaj půlku těch, 
nechávaj dávat půlku těch vakcín, 
protože se ve svý ordinaci setkávaj s 
těma, jakoby problematickejma 
reakcema na očkování od jako 
závažnějších po míň závažný a to mě 
třeba připadá hrozný že neexistuje ani 
odborná diskuze mezi samotnejma 
odborníkama.

Tak docela dávno že jo už začaly 
tady, já nevim kdy vyšla ta první 
kniha o očkování, napřed vždycky 
se objevjej nějaký novinový 
články který hrozně kolujou a 
kopírujou se. A teď je internet ale 
předtím se prostě kopírovaly a 
rozdávaly. 

No naše paní doktorka je velká 
milovnice očkování, která sama 
jako přiznává že ještě když se to 
nedělalo tak ona očkovala proti 
všemu svoje děti a tak. A je to 
vidět že fakt jakoby očkování věří 
a tak, nicméně zase je to jakoby v 
tomhle ohledu lékařka dvacátého 
prvního století protože nás 
respektuje.  A ona postupně se to 
prostě naučila, já jsem prostě 
nikdy nebyla ta která si vzala 
recept řekla jasně, a doma ho 
vyhodila, já jsem prostě s ní to 
řešila otevřeně.

Darina

 A nikdy jsem proti tomu nic jako 
neměla. Až když jsem viděla to malý 
miminko do kterýho mám jako narvat 
všechny ty, jako svoje miminko 
samozřejmě, tak mi to přišlo jako 
trošku divný jestli by to nešlo víc 
rozložit no a pak když jsem viděla ty 
reakce tak jako jsem tomu začala 
daleko víc jako o tom přemejšlet, 
nedůvěřovat. 

 Já už jsem teď přesvědčená že je to 
zbytečný, všechny ty věci jsou tam 
zbytečný. Možná bych, nebo takhle, u 
toho tetanu jsou jako jsem tak jako na 
vážkách ale, to je tak jedinej, jako 
jinak tamto si fakt myslim že je úplně 
zbytečný vočkovat v týhle době.

Hodně přes Rozálio a, pak 
protože lidi věděli že se o tom 
zajímám tak mi prostě kde kdo co 
našel tak mi posílali.  

 my jsme i podle toho vlastně 
hledali dětskou doktorku, která 
by byla ochotná ho převzít do 
péče a takže už jakoby z téhle 
pozice máme dětskou doktorku, 
která je hodně vstřícná, řekněme 
těmhle alternativám,


